

İstanbul, 18.OCAK.2016

Sirküler Tarihi : 18.01.2016

Sirküler No : 2016 / 001

Konu : 2016 yılı için uygulanacak asgari ücret hesaplamaları ve işverene olan maliyet hesaplamaları hk.

Çalışma Bakanlığı tarafından yapılan açıklamaya göre **2016 yılı için** uygulanacak **asgari ücret hesaplamaları** ve **işverene olan maliyeti** hesaplamaları:

Buna göre; **01.01.2016 - 31.12.2016**

ASGARİ ÜCRETİN NETİNİN HESABI (TL/AY)

ASGARİ ÜCRET Brüt (54,90 TL/Günlük x 30 Gün)	1.647,00
SGK PRİMİ % 14	230,58
İŞSİZLİK SİG. FONU % 1	16,47
GELİR VERGİSİ %15 (*)	86,46
ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ	123,53
DAMGA VERGİSİ % 07,59	12,50
KESİNTİLER TOPLAMI	346,01
NET ASGARİ ÜCRET (**)	1.300,99

İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)

ASGARİ ÜCRET	1.647,00
SGK PRİMİ % 15,5 (İşveren Payı) (***)	255,29
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA FONU % 2	32,94
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	1.935,23

NOT 1: 5083 Sayılı Kanunun 2. Maddesi uyarınca; Türk Lirası değerlerin yeni Türk Lirasına dönüşüm işlemlerinin ve Yeni Türk Lirası cinsinden yapılan işlemlerin sonuçlarında ve ödeme aşamalarında yarım Kuruş ve üzerindeki değerler bir Yeni Kuruşa tamamlanır; yarım Yeni Kuruşun altındaki değerler dikkate alınmamıştır.

NOT 2: 16 yaşını doldurmamış işçiler içinde aynı hesaplamalar yapılmıştır.

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartaltepe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037

(*) Gelir Vergisi Hesaplamasında; 193 Sayılı G.V. Kanununun 32. Maddesi uyarınca işçinin, bekar ve çocuksuz olduğu ve sadece kendisi dikkate alınarak, Asgari Geçim İndirimi uygulanmıştır.

(**) Net ele geçen asgari ücrete **(123,53) TL** asgari geçim indirimi ilave edilmiştir.

(***) 5510 sayılı Kanunun 81. Maddesinin (ı) bendine göre, bent de belirtilen şartları sağlayan işverenlere, SGK primi işveren payında **5** puanlık indirim öngörüldüğünden hesaplamalar buna göre yapılmıştır. Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %20,5'dir. 6385 sayılı kanunun 9. Maddesiyle yapılan düzenleme ile **01.09.2013** tarihinden itibaren geçerli olmak üzere 5510 sayılı kanunun 81. Maddesi "Kısa vadeli sigorta kolları prim oranı, sigortalının prime esas kazancının **%2**'sidir.

KAPICILAR İÇİN ASGARİ ÜCRET HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ:

KAPICILAR İÇİN 2016 YILI ASGARİ ÜCRET - YASAL KESİNTİLERİ (01.01.2016 – 31.12.2016 Dönemi)	
Brüt Ücret	1.647,00 TL
Sigorta Primi İşçi Payı	230,58 TL
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı	16,47 TL
Kesintiler Toplamı	247,05 TL
NET ÜCRET	1.399,95 TL
KAPICILAR İÇİN İŞVERENE MALİYETİ	
Asgari Ücret	1.647,00 TL
SGK PRİMİ % 15,5 (İşveren Payı)	255,29 TL
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA FONU	32,94 TL
İŞVERENE TOPLAM MALİYETİ	1.935,23 TL

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim A.Ş.

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartalteppe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037